
 

 
 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 7. 

SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 

HRVATSKOG SAVEZA SINKRONIZIRANOG (UMJETNIČKOG) 

PLIVANJA 

održane 28.07.2021. 



7. Sjednica Izvršnog odbora Hrvatskog saveza sinkroniziranog (umjetničkog) plivanja  održana je 

28.07.2021. godine u 18:00 sati putem Zoom aplikacije. 

Prisutni: Margareta Puškarić, Darko Ćuruvija. Ljiljana Petković, Iva Gričar, Petra Mašić Jeftić, 

Vlatka Matić 

Odsutni: Ela Mihovilović Brkić, Krešimir Hrs, Jasna Matić, Milan Čolić, Anja Alispahić, Milan 

Čolić, Hana Palijan (pismeno poslala suglasnost za sve točke dnevnog reda) 

Ostali prisutni: Ivana Šamija (glavna tajnica) 

Sjednica započinje u 18:10 sati, predsjednica pozdravlja sve prisutne te predlaže usvajanje 

Dnevnog reda. 

Članovi IO jednoglasno usvajaju Dnevni red te on glasi: 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje Zapisnika sa prethodne sjednice 

2. Pravilnik o radu nacionalnih ekipa 

3. Financijsko stanje HSSP-a 

4. Razno 

 

Ad 1. 

Kako nije bilo prijedloga za izmjene na zapisnike sa sjednica Izvršnog odbora održanih 31.05. i 

15.06.2021. isti se daju na usvajanje. 

Članovi IO jednoglasno su usvojili navedeno. 

 

Ad 2. 

Predsjednica je navela par bitnih izmjena u Pravilniku o radu nacionalnih ekipa, a to su: 

- Izbornica može biti trenerica jedne od selekcija ili juniorske i seniorske selekcije zajedno 

- Treneri svake od selekcija moraju posjedovati minimalno stručno osposobljavanje za rad 

putem ustanove za osposobljavanje kadra u sportu a sukladno članku 10. Zakona o 

sportu. 

- Trener selekcije može imati suradnike koje bira u dogovoru sa Izbornicom, a koje 

imenuje Izvršni odbor 

Prijedlozi izmjena: 

Ljiljana Petković i Darko Ćuruvija podržavaju prijedlog Vlatke Matić kako bi Izbornica trebala 

prekinutu radni odnos sa matičnim klubom te biti na plaći Saveza. Isto tako smatraju kako 

Savez još nije u mogućnosti realizirati tu ideju te da na istoj treba konstantno raditi za 

budućnost. 

Darko Ćuruvija predlaže izmjenu članka 15. koji bi glasio: Izbornik na poziv sudjeluje u radu 

Izvršnog Odbora HSSP-a, te ostalih stručnih organa HSSP-a ali se suzdržava od glasovanja o 



prijedlozima ili izvješćima koje sami podnose. 

Pravilnik sa izmjenom članka 15. daje se na usvajanje te je isti jednoglasno usvojen. 

 

Ad 3. 

Predsjednica navodi kako se je stigla ponuda za smještaj na nadolazećem Europskom prvenstvu 

za mlađe juniore u Rijeci sa iznosom od 51.525,00 kune te istu nije moguće umanjiti. 

Traži se prijedlog IO kako pronaći sredstva za navedeno. 

Nakon rasprave prisutnih članova zaključeno je kako će se poslati upit HOO-u za pomoć oko 

financiranja. Isto tako poslati će se upit klubovima i roditeljima plivačica da pomognu pokriti 

barem dio troškova. 

Glavna tajnica upoznaje članove IO sa problemom nastalim na pripremama plivačica koje su bile 

smještene u hotelu Gardenija u Opatiji. 

Naime, na upit o smještaju plivačica od 12. - 21.06. dostavljena je ponuda sa iznosom od 9.344,00 

kune te je ista prihvaćena i plaćena. 

Nakon završetka priprema obaviješteni smo kako je njihovom pogreškom poslana kriva ponuda te 

smo dužni platiti razliku od 17.851,00 kune. 

Nakon rasprave stav Izvršnog odbora je da se posavjetujemo sa pravnom službom te pošaljemo 

dopis u hotel s obzirom da je došlo do pogreške sa njihove strane i Savez nije u mogućnosti platiti 

nastali trošak. 

Ad 4. 

Predsjednica obavještava kako je danas bila na potpisivanju ugovora sa Gradom Rijeka o 

domaćinstvu i preuzimanju organizacije nadolazećeg Europskog prvenstva za mlađe juniore i 

Comen Cupa. 

Darko Ćuruvija navodi kako je u preliminarnim prijavama prijavljeno 18 država za navedeno 

europsko prvenstvo. 

Ivana Šamija ukratko je ispričala o problemu koji je nastao na Europskom juniorsko prvenstvu na 

Malti oko testiranja na Covid. 

Sjednica IO završena je u 19:00 sati. 

 

Ivana Šamija Margareta Puškarić 

Glavna tajnica Predsjednica HSSP 

Stamp


